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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 . 6/14/68
Date_________________________

HERMANN SPLITTER, Waiter, Coconut Grove, Ambassador 
Hotel,, residence address 500 South Catalina Street, Los 
Angeles5 home phone 385-4-088 advised that he worked the CocAiut 
Grove from 5 PM, June 4, 1968, until approximately 12 midnight. 
He advised that as he was in the process of clearing his tables 
some employees of the Coccfout Grove informed him that Senator 
KENNEDY and others had been shot in the kitchen area which joins 
the Embassy Room. SPLITTER stated that although he remained 
in the Coconut Grove after being informed of the shooting, he 
heard a considerable amount of commotion in the lobby and 
subsequently saw several women crying hysterically immediately 
outside the entrance way to the Coconut Grove.

SPLITTER stated that midway through the course of the 
evening June 4, 1968,, he visited the Embassy Room in the hcpes 
of viewing Senator KENNEDY but only learned that the Senater 
would not make an appearance until approximately 11 PM and 
returned to the Grove to resume his duties. .

SPLITTER stated that after it was learned that the 
Senator had been shot the assistant maitre d* announced to all 
of the Coconut Grove staff that they would be detained until 
such time as the Los Angeles Police Department permitted them 
to leave. SPLITTER stated that he remained in the Coconut 
Grove until approximately 2:30 AM, on the morning of June 53 
1968, at which time he was informed that he was free to leave.

SPLITTER was thereafter displayed a photograph of 
subject SIRHAN BISHARA SIRHAN after which he advised that he 
had never seen this individual in his life.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/21/63
Date ___________ ;_____________

FRANCISCUS ANTONIUS STALPERS, Assistant Manager, 
Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
California, residence 115 Arden Avenue, Glendale, California, 
telephone 244-2260, advised he arrived for ■work on June 4, 
1968 at about 7:30 p.m. and finally left the hotel at 5:3° 
a.m. on June Z, i960. Throughout the evening of June 4, 1968 
he patrolled the rooms used by the primary candidates in 
an attempt to enforce the Fire Department regulations.

STALPERS observed a photograph of SIRHAN BISHARA 
SIRHAN and advised it is not familiar to him. Further he ‘advised 
nothing came to his attention prior to the shooting of Senator 
ROBERT F. KENNEDY to indicate this event would occur. He 
stated he first learned that Senator KENNEDY had been shot 
when requested by one of the security guards to call the police 
because Senator KENNEDY had ^ust been shot inside the Embassy 
Room service pantry. STALPERS stated he observed Los Angeles 
Police Department officers remove an individual from the ci'ime 
scene, however, did not get sufficient observation of him to 
effect an identification. STALPERS furnished the following 
information concerning himself:

Date of birth 
Place of birth 
Height 
Weight
Social Security No. 
Alien registration 
Employment

Haarlem, Holland 
6'2

PH

PH

Employed at Ambassador 
Hotel, Los Angeles, 
California for five years
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1 6/20/68
Date ___________ _____________

During the early morning hours of June 14, 1968, 
APRIL STEVENS, 1307 Lincoln Boulevard, Santa Monica, California, 
advised that she is currently employed as a telephone operator 
of the Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
California.

STEVENS advised that she was on duty at her switch­
board during the early morning hours of June 5j 1968 when 
Senator ROBERT F. KENNEDY was shot at the Ambassador Hotel. 
She advised that at no time did she leave her switchboard and she 
is unable to furnish any information regarding the shooting. 
She stated she first learned of the shooting when the calls for 
the police began to go through her switchboard.

STEVENS was shown photographs of SIRHAN B. SIRHAN 
and she advised that to thebest of her knowledge she has never 
seen SIRHAN.

STEVENS stated she was born[ 
and her Social Security Number is

PH
PH

6/14/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-^56
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Date
6/13/68

1

ALBERT LOUIS STOWERS, 13577 Mercer Street, Pacoiiha, 
California, advised as follows;

On the night of June 4, 1968, he was working as a 
Security Guard at the Ambassador Hotel, Los Angeles, California. 
His post was at the entrance to the Ambassador Room, where 
Senator ROBERT F. KENNEDY and his supporters were having a 
victory celebration.

At approximately 12:10 a.m. to 12:20 a.m., one of 
Senator KENNEDY'S aides came rushing out of the Ambassador 
Room shouting "Senator KENNEDY has been shot". He, STOWERS, 
did not leave his post and was kept busy controlling the crowd.

He does not remember seeing a woman in a polka dot 
dress nor does he remember having seen the subject, SIRHAN SIRHAN. 
He did not witness any of the events that transpired in the 
kitchen of the Ambassador Hotel.

6/9/68 Pacoima, California Los Angeles 56-156
On ---------------------------at ------------------------------------ 2Og ____ File #
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6/13/68
Date ___________ ;_____________

On June 11., 1968, GEORGE SUCHANEK advised that he is 
employed at the Ambassador Hotel, 3^00 Wilshire Boulevard, Los 
Angeles, California, as a cook.

He stated that on June 4, 1968, he worked in the kitchen 
until 11:00 p.m. and thereafter, went home. He stated thst he 
did not know anything of the shooting of Senator ROBERT F.
KENNEDY nor had he ever seen SIRHAN BISHARA SIRHAN.

He was born on I / in Prague,
Czechoslovakia, and resides at 7^7 South New Hampshire Avenue,
Los Angeles. California. His Social Security Number is

Pll

PH

6/11/68 Los Angeles, California Los Angeles 36-156
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Date
6/13/68

On June 11, 1968, NESTOR RAUL SUPERVILLE advised pat 
he was employed as a temporary waiter at the Ambassador Hotel, 
3^00 Wilshire Boulevard, Los Angeles, California, during the 
evening of June 4, 1968, until 2 AM, June % i960. He said that 
he was working in the Embassy Room where Mr. KENNEDY was shot 
but was in the back of the room at the time of the shooting 
and did not witness the shooting. He said the place was so 
crowded that he first was aware of some kind of trouble when 
he heard the noise and the screams but he did not hear any 
shots. He said during the evening people had been popping 
balloons with cigarettes and if he had heard anything at all 
like a shot he would have assumed that it was a breaking balloon.

He said that he had never seen SIRHAN BISHARA SIRHAN 
around the hotel, was not acquainted with him, and had never 
heard this name before.

SUPERVILLE furnished the following background information
concerning himself:

Sex Male

On

by

Race
Home Address

Home Telephone
Social Security No.
California Driver's

License
Birth Data

Caucasian
9^6 North Hudson, Apartment 2
Los Angeles, California

Argentina.

6/11/68 Los Angeles, California
______________at______________________________  
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6/1^1/68

Date ___________

ELMER SUSSEX^ Porter, Ambassador Hotel, 3^00 
Wilshire Boulevard, Los Angeles, California, advised that he 
is a resident of 5% Main Street, Los Angeles, California. 

On the night Senator ROBERT F. KENNEDY was killed, he was 
working in the basement and only after the commotion 
started did he find out that the Senator was killed. He 
was not in the area of the shooting prior to or after the 
incident and he has never seen SIRHAN BISHARA SIRHAN around 
the hotel.

6/12/68 Los Angeles, California Los Angeles,56-156
On---------------------------at ------------------------------------- -—^j—_-- File #______________ _______ .____

SA FRANK M. HAWKINS/clp 6/13/68
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1 Date 6/12/68__________

On June 10, 1968, ELLIS LOFTON SWANSON advised that he 
is employed as ^ waiter at the Ambassador Hotel, 34-00‘Wilshire 
Boulevard, Los ngeles, California, and was on duty during the 
evening of June 4, i960, until 2 AM, on June 5> 1968.

SWANSON stated that he works as a waiter in the Palm 
Room Bar located just off the main lobby of the Ambassador Hotel 
and was not aware of the shooting until ROBERT SALCEDO, Ambassador 
Hotel Bar Manager, came into the Palm Room at approximately 
12:30 AM, June 5; 1968, and told them to close down the bar as 
Mr. KENNEDY had been shot. •

SWANSON stated that he had never seen SIRHAN BISHARA 
SIRHAN around the hotel, did not know him and had never heard 
the name before.

SWANSON furnished the following background information
concerning himself:

Sex
Race
Home Address

Clock No.
Home Telephone No.
Social Security No. 
Birth Data

Male
Caucasian
12784 Rexton Street, Norwalk, 
California
2891 .

Clay, North
PH
PH

Length of Employment
at Ambassadot Hotel 17 years

On 6/10/68 at. Los Angeles, California ^1(? # Los Angeles 5^-156 
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION'

1 6/20/68
Date__________________

JESSE SWOFFORD, 634 West 54th Street, Los Angeles, 
California, telephone PL 1-9962, was interviewed at the 
Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
California, where he is employed as a banquet houseman. He 
furnished the following information:

He was born _______
His Social Security Number is

1 at Shreveport, Louisiana. PH 
PH

On June 4, 1968, he worked at the hotel from 
approximately 4:00 p.m. to 11:00 p.m. He remained at the hotel 
until approximately 1:00 a.m., June 5, 1968. At approximately 
12:15 a.m. on June 5, 1968, he- was in the hallway, which is 
located behind the Embassy Room. His position in the hallway 
was toward the inside stairway, which leads from the Embassy 
Room level to the Ambassador Room level.

At about that time he heard several noises, which he 
thought were balloons exploding. The noises seemed to sound 
one right after another.

He went to the room where Senator ROBERT F. KENNEDY 
was shot, but he did not see Senator KENNEDY. He saw a man 
being held on one of the steam tables in the room and he 
believes ROOSEVELT GRIER and two other individuals were holding 
this man on the table. He does not recall whether the man on 
the table was holding a gun at the time.

He was shown a photograph of SIRHAN BISHARA SIRH/iN and 
he advised that he saw this individual’s picture in the newspaper 
and also observed SIRHAN on television, the day following the 
shooting. He believes SIRHAN is the same person he observed 
being held on the steam table.

6/13/68 . Los Angeles, California „ Los Angeles 56-156
V II --------------------------------------------a V-------------------------------------------------------------------------------------------------- 1? 116 TT_____________________________ _______ _ __________

SA ROBERT F. PICKARD/mmc n . , , , , 6/17/68
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1 6/20/68
Date _____________

ISTVAN SZONYI, known as STEVE, 1022 South Bonnie 
Brae Street, Los Angeles, California (no telephone), was 
Interviewed at the Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, 
Los Angeles, California, where he is employed as a banquet 
houseman. He furnished the following information:

He was born in Budapest, Hungary. He
is five feet ten inches tall, weighs 180 pounds, and has 
blond hair. His Social Security Number is '
He was admitted to the United States on February ^5, 1^57. 
He has been employed at the Ambassador Hotel since June 1, 
1968.

On June 4, 1968, he worked at the hotel from 
approximately 3:00 p.m. to 11:00 p.m. He left the hotel some­
time between 11:00 p.m. and midnight, June 4, 1968.

He was., at home sleeping on June 5, 1968 at 
approximately 2:00 a.m., when his father woke him and 
advised him that Senator ROBERT F. KENNEDY and others had 
been shot at the Ambassador Hotel.

He was shown a photograph of SIRHAN BISHARA SIRHAN 
and he advised he had seen this individual’s picture in ths 
newspaper and also had observed SIRHAN on television. He 
stated that prior to seeing SIRHAN’s photograph in the 
newspaper, he does not recall ever having seen SIRHAN before.

6/14/68 at Los Angeles, California # Los Angeles 56-156

SA ROBERT F. PICKARD/mmc _ t A J 6/17/58
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1 Date _—6/17/68----------------------

On June 12, 1968, LUCIO TAPIA, 1OOO West 23rd 
Street, Los Angeles, California, advised that he was born 
in Mexico on December 15, 1935 5 and he is currently employed 
as a Dishwasher at the Ambassador Hotel, 3^00 Wilshire 
Boulevard, Los Angeles.

TAPIA stated that he was on duty during the early 
morning hours of June 5, 1968, when Senator ROBERT F. KENNEDY 
was shot at the Ambassador Hotel. He stated that he was not 
working on the same floor as the floor on which Senator 
KENNEDY was shot and he did not see Senator KENNEDY before 
or after he was shot.

TAPIA was shown three photographs of SIRHAN B. 
SIRHAN and he advised that he had never seen SIRHAN before in 
his life.

On 6/12/68____ Aos Angeles, California_____File Bos Angeles 56-156
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Date ____________

1

On June 11, 1968, HENRY TAYLOR-advised that he is 
employed at the Ambassador Hotels 3^-00 Wilshire Boulevard, 
Los Angeles, California, as a potwasher.

He stated that on the night of June 4, 1968, 
at the time of the shooting of Senator ROBERT F. KENNEDY, ’ 
was in the back of the kitchen and did not see or hear any 
being fired. He stated that he only works two days a week 
does not recall of ever having seen SIRHAN BISHARA SIRHAN.

he
■ shots
. and

He was born
and resides at 321/ Bouaz Street 
Security Number is

, in West Point, 
, Los Angeles. His

Mississippi,
Social

PH

PH

6/11/68 Los Angeles, California Los Angeles 5(5-156
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/19/68

Mrs. KATHERINE THOMSEN, File Clerk 
Ambassador Hotel, 3^00 Wilshire Boulevard,

, Sales Department
Los Angeles,

California, was interviewed at her place of employment and
advised that she worked from 9:00 a.m. to until 
June 4, 1968, after which she went home and did 
the hotel.

5:00 p.m. on 
not return to

3

A photograph of SIRHAN BISHARA SIRHAN was displayed 
to Mrs. THOMSEN and she advised she had never seen this 
individual in or about the hotel.

Mrs. THOMSEN is described as follows:

Race
Sex
Born

Social Security No
Residence

Telephone

White
Female__________ 

at
Devils r.ake North Dakota

oij sourn Flower
Los Angeles, California 
627-6981

PH
PH

6/14/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-156
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1 Date 6AV68

STANLEY F. TKACZYK, 1204 South Loara Street, 
Apartment 5^ Anaheim, California, advised that he was born 
on I ' ~|, at Gardner, Massachusetts, and had ni|
Social Security Number / , and that he is employed Pll
as a Desk Clerk at the Ambassador Hotel.

Mr. TKACZYK advised that he was at the double 
doors leading into the corridor from the Embassy Room when 
he heard what he believed at the time to be balloons bursting. 
He saw the crowd erupt into shouting and considerable commotion 
but saw nothing of the shooting of Senator KENNEDY and die 
not see his assassin.

Mr. TKACZYK was shown a photograph of SIRHAN BISHARA 
SIRHAN and advised that, to his knowledge, he had never seen 
this individual in person.

On 6/10/68 Los Angeles, California^ # Los Angeles 56-156
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Date
6/12/68

On June 10, 1968, MAXWELL (NMN) TREBACH, advised he 
is employed as a Bartender at the Ambassador Hotel, 3400 
Wilshire Boulevard, Los Angeles, California, and was on 
duty during the evening of June 4, 1968, but left the hotel 
Just before midnight as his shift had ended. Consequently he 
was not in the hotel at the time of the shooting of Mr. 
KENNEDY. TREBACH stated that during the evening of June 4, 
1968, he had worked in the Lautrec Bar which is located in the 
main lobby of the Ambassador Hotel.

TREBACH stated that he was first aware of the shcoting 
when he arrived home at approximately 1 AM, June 5, 1968, and 
turned on his television set and heard the announcement.

He said that he had never seen SIRHAN BISHARA SIRHAN 
around the hotel and the name was not familiar to him.

TREBACH furnished 
mation concerning himself:

Sex 
Race 
Clock No. 
Home Address

Home Telephone 
Date of Birth

the following background infor-

Male
Caucasian
2811
5636 La Mirada, Hollywood, 
California, Apartment 20'7 
HO 4-5853
September 9^ 1906

6/10/68 . Los Angeles, California., „ Los Angeles 58-156 
---------------------------at —----------------------------------------------------File #
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1 6/20/68
Date_________________________

JOSEPH TREPIAK, Diswasher, Ambassador Hotel, 3400 
Wilshire Boulevard, Los Angeles, California, advised that he 
resides at 14/ South Normandie Street, Apartment 209- On 
the night Senator ROBERT F. KENNEDY was killed he was in the 
kitchen and at no time prior to the shooting was he in the 
area of the incident. He learned of the shooting when the 
commotion started and remained in the kitchen until the Senator 
was removed from the hotel. He has never seen SIRHAN BISHARA 
SIRHAN around the hotel and is sure he was never an employee.

___ TRF.PTAK stated he has been issued Social Security 
number PH

6/13/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-156
On ---------------------------at ------------------------------------------ - ------------- File # .____________________ ________
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1 6/1V68

Date .________________________

SAMUEL PERRY TROUT, Security Guard-Back Door, 
Ambassador Hotel, 3^00 Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
California, advised he resides at 833 North Normandie Avenue, 
Los Angeles, and his home teipphone number is 665-7728.
TROUT stated he was on duty at the hotel from 6:30 A.M. until 
2:30 P.M. on June A, 1968 and did not return for work until 
6:00 A.M. on June 5, 1968. TROUT viewed the photograph of 
SIRHAN B. SIRHAN, but stated he was not familiar with him, 
He further advised that nothing came to his attention dur:Lng 
the day of June 4, 1968 to indicate Senator ROBERT F. 
KENNEDY would be shot.

TROUT furnished the following information con­
cerning himself:

Date of Birth 
Place of Birth 
Height 
Weight
Social Security No.

Kansas City, Missouri 
5'8" 
ism_________ ,

PH

PH

On

by

6/10/08 r Los Angeles, California Los Angeles 56-156
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Date
6/13/68

1

On June 11, 1968, ANDREA TZIVELEKI advised that he 
is employed at the Ambassador Hotel, 3^-00 Wilshire Boulevcird, 
Los Angeles, California, as a waiter.

He stated that at the time of the shooting of 
Senator ROBERT F. KENNEDY on June 5^ 1968, he was working in 
the Regency Room of the hotel.

He stated that he had never seen SIRHAN BISHARA 
SIRHAN before and had no information concerning the incident.

He was born on December 28, 1915 ^ in Turkey and 
resides at 218 Kenmore Avenue, Los Angeles, California.

6/11/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-156
On---------------------------at-----------------------------------------—312 - File #__________________ -____
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Date _________________________

1

ALBERT VALDIVIA., 826 Fedora, Los Angeles, California, 
advised he is employed as a runner and food carrier in the 
Lautrec Restaurant, Ambassador Hotel, Los Angeles. He works 
the 3=00 p.m. to 11:00 p.m. shift.

VALDIVIA advised he worked his normal shift on June h, 
1968, and went home shortly after 11:00 p.m. He was not a 
witness to the shooting of United States Senator ROBERT F. 
KENNEDY at the Ambassador that night, and was watching tele­
vision at his residence when the shooting was announced. 
VALDIVIA advised he does not know SIRHAN SIRHAN other than 
observing him on television in connection with the shooting.

6/19/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-156
On---------------------------at------- .----------------- --------------- -——File $ 
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1 6/14/68

Date ____________ _____________

LAM^TO GARCIA VALDIVIA, Kitchen Helper, 
Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
California, advised on June 4, 1968, he worked from 3:00 P.M. 
until 11:00 P.M. and went directly to his home immediately 
after he got off work. VALDIVIA stated he has been employed 
for 12 years at the Ambassador Hotel, and had no knowledge 
that Senator ROBERT F. KENNEDY would be shot until reading 
about the killing in the newspaper on June 5; 1968.

VALDIVIA furnished the7following information con- 
cerring himself:

Date of Birth 
Place of Birth 
Height 
Weight
Social Security

MexicoGuadalajara 
5'5"
900

No.

PH

PH

VALDIVIA viewed a photograph of SIRHAN and stated
it was not familiar to him.

6/11/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-156
On---------------------------at__________________________________ File # ._____________________ _______
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1 6/14/68
Date ____________ ____________

NICOLAS VALENZUELAj 908 South Normandie, Los Angeles, 
telephone number 387-4835; was interviewed at the Ambassador 
Hotel, Los Angeles, where he is employed as a room service 
waiter. He furnished the following information:

He was born 
Social Security Numberr

Hat Huanuco, Peru. His
He served two years in

PH 
PH

the United States Army from Lieptemaer 1965 to September 196/ and 
his Army Serial Number is

He worked for the hotel for a short period before 
going into the Army and he has been back at work approximately 
one week.

On June 4, 1968, he began work at the hotel at ap­
proximately 4:'3O PM and continued at work at the hotel until 
approximately 1 AM, June 5; 1968.

At approximately 12:15 AM, on June 5; 1968, he was 
in the room service section of the hotel. He heard what he 
thought were two small firecrackers exploding. After a two or 
three second pause, he heard several other explosions which he 
assumed were small firecrackers.

Shortly after hearing the explosions, a person (identity 
not known) said that Senator ROBERT F. KENNEDY had been shoo. 
He went to the doorway and observed Senator KENNEDY and one 
other man lying on the floor. There was quite a commotion 
taking place in the room where Senator KENNEDY was lying.

As he was standing at the door, he was told by his 
supervisor to get back to work, and he returned to his work 
area. VALENZUELA stated that he did not observe the man who 
fired the shots.

He advised that he has seen photographs in the news­
papers of SIRHAN BISHARA SIRHAN and prior to having seen these 
photographs of SIRHAN in' thfe newspaper, he does not recall ever 
having seen this individual. He was shown a photograph of SIRHAN.

On 6/12/68 at Los Angeles, CallforniaRl-1e # Los Angeles jo-156 
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Date ___________ ______________

1

On June 11, 1968, PAZ P. VARA advised that she is 
employed at the Ambassador Hotels 3^00 Wilshire Boulevard, 
Los Angeles, California, in the employee's cafeteria.

She stated that she worked on the night of June 1, 
1968, however, she left the hotel at 10:00 p.m. and went home. 
She stated that she knew nothing concerning the shooting of 
Senator ROBERT F. KENNEDY and has never seen SIRHAN BISHARA 
SIRHAN.

She was born on , in Mexico, and
resides at 97^ South Hoover Street, Los Angeles, California. 
Her Social Security Number is .

PH

PH
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On

by

1
6/22/68 

Date ________________________

Mrs. ROY VARROW, 430 South Berendo, Los Ange les} 
California, advised as follows:

Her husband, ROY VARROW, is the banquet manager 
of the Ambassador Hotel in Los Angeles. They were in the 
Embassy Room together during Senator ROBERT KENNEDY'S victory 
speech there around 12:10 a.m. on June 5a 1968. When Senator 
KENNEDY finished his speech, she and her husband went through 
the front doors of the Embassy Room and they were headed for 
KENNEDY'S press conference. While they were in the hall in 
front of the Embassy Room, not too far from the swinging 
doors that lead to the kitchen, they noticed a big commotion 
in the kitchen. Her husband then went into the kitchen, but 
she did not follow him. She stayed in the hall for a short 
time and then she went over to the coat check room, where 
she stayed for at least half an hour. At no time did she 
see anyone running away from the kitchen, nor did she hear 
anyone running away from the kitchen, nor did she hear anyone 
say "we" or "I" shot KENNEDY. She was not a witness to the 
shooting, and she did not hear the shots.

Mrs. YARROW was shown a photograph of SIRHAN SIRHW 
and she advised that she had never seen the man.

The following description was obtained by observation 
and interview:

Name
Sex
Race
Birth Data

Height
Weight

Mrs. ROY YARROW
Female
White
March 26, 1936
England 
5'5" 
115

6/20/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-156
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1 Date 6/17/68

"June 14, 1968
Los Angeles, California

"I, Roy Varrow, banquet manager at the Ambassador 
Hotel in Los Angeles, voluntarily make the following 
statement to David R. Pender, who has identified 
himself to me as a Special Agent of the Federal Bureau 
of Investigation.

"I was born on May 20, 1930, at London, 
England. I have been employed by the Ambassador 
Hotel for 3 months. I now reside at 430 South 
Berendo, Los Angeles.

."I was at the Ambassador Hotel from 9^00 AM 
on June'- 4, 1968; until approximately 1:00' AM on ” 
June 5$ 1968. During Senator Kennedy’s victory 
speech in the Embassy Room I was near the front of 
the stage. When Senator Kennedy finished his speech. 
I left the Embassy Room through the front door, and 
I was headed toward the Colonial Room where a press 
conference was to be held. I was standing in the 
hall in front of the Embassy Room, near the swinging 
doors which lead to the kitchen, when I heard 2 or 
3 pops in quick succession. At the time I thought 
these noises were balloons popping. I then heard

. a commotion in the kitchen and Uno Timonson came 
out and said something about "shooting". No one 
else came through the swinging doors while I was 
there. I went into the kitchen right after Timonson 
came out of it, and I saw a struggle going on. I 
Jumped on top of the ice machine and I saw that 
several men had a man pinned against the ice 
machine. This man’s head was on the ice machine, 
and I was about 6 inches from him. I did not see 
the man’s hands, nor did I see a gun. I have been 
shown a photograph of Sirhan Sirhan, and the man -in

On 6/14/68 at Los Angeles, Californiap-^ # Los Angeles 56-156 
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"this photograph is 99 per cent the same as the 
man whose head was on the ice machine. I could 
not say they were 100^ identical unless I were to 
see the man in person.

"I remained on top of the ice machine for 
several minutes. When I got off the ice machine 
I remained in the general area until the police 
came and arrested the man who had been pinned against 
the ice machine. The man whose head I saw on the 
ice machine and the man the police arrested were 
identical.

"I later went to the hospital with the police.

"I have read the 1| Page Statement and is true 
to the best of my knowledge.

"/s/ Roy Varrow

"Witness: /s/ David R. Pender, Special Agent, 
F.B.L, Los Angeles, California, 6/14/68"
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1 6/14/68
Date ____________ ;_________

MARY VAUGHN, Maid, Ambassador Hotel, 3400
Wilshire Boulevard, Los Angeles, California, advised that she 
is a resident of 1313 West 38th Street, Los Angeles, was at 
the paymaster's office at the time Senator ROBERT F.
KENNEDY was killed and was completely shocked at the news. 
She stated that at no time was she in the area of the 
shooting and only out of curiosity, tried to see the 
Senator. She advised that she has never seen SIRHAN BISHARA 
SIRHAN around the hotel prior to the shooting and is sure 
he was never employed in the hotel.

6/12/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-156
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federal bureau of investigation

1 Date
6/17/68

ARMANDO MARTINEZ VEGA, Bar Boy at the Ambassador 
Hotel, Los Angeles, furnished the following information:

He started work at 6:00 PM on June 4, 1968, and 
finished at approximately 1:00 AM on June 5? 19^8. He is 
a Bar Boy and, as such, he went to the various bars in the 
hotel helping out the bartenders. Included in the rooms 
that he visited were the Embassy Room and the Palm Court. 
He was in the lobby of the hotel at the time of the shooting. 
He did not hear the shots, and he saw none of the incidents 
surrounding the shooting of Senator KENNEDY. VEGA was 
shown a photograph of SIRHAN SIRHAN and he advised that he 
had never seen the man.

The following description 
through observation and interview:

of VEGA was obtained

Name ARMANDO MARTINEZ VEGA
Birth Data

Residence
Managua, Nicaragua 
1291 Sunset Boulevard

Height
Weight
Social Security No.
Length of Employmen

Los Angeles, California 
5’5" 
lAP nminds

at the Ambassador 
Hotel Two weeks

PH

PH

„ 6/12/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-156
On----------2f---------at------------------ ______ f_______________ File #

, SA DAVID R. PENDER/asi 6/14/68
----------------------------------------------- ------------------------------- ---------- -Date dictated----------------------------------

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.



FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

1 Date
6/13/68

VICENTE C. VELASQUEZj Pot Washer at the Ambassador 
Hotel, 1010 West 32nd Street, Los Angeles, California, 
advised that he was born on January 22, 1909, at Colima, 
Mexico.

VELASQUEZ advised that he is employed on the 
6:00 AM to 2:00 PM shift but that he was not working on 
Tuesday, June 4, 1968, and was not present at the hotel 
nor did he see the shooting of Senator KENNEDY.

VELASQUEZ was shown a photograph of SIRHAN 
BISHARA SIRHAN and advised that, to his knowledge, he had 
never seen this individual in person.

0n 6/10/68 at Los Angeles, California Fi1p # Los Angeles 56-1^6 
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6/24/68

MARGARET MARY VENABLES, Apartment 10, 3772 Lockland
Drive, telephone number 291-5106, advised she is employed 
as a Night Housekeeper at the Ambassador Hotel. Her office 
is located in the Linen Room on the Casino Level of the hetel. 
She takes requests from customers who need linen or maid 
service. On Monday, June 3> 1968, between 9^30 PM and 
9:4-5 PM, she was sitting at a desk in her office completing 
paper work. She looked up from her work and she observed 
two men in the room. The taller of the two men walked past 
her and peered into the Executive Housekeeper’s Office. 
The shorter man stood facing her and the taller remarked, 
"We are impressionable young men and we would like to see 
Mr. Kennedy". She indicated to the men that she did not 
know where Senator KENNEDY was staying in the hotel and 
she told the men that they had no business in the area as 
it was the private property of the hotel.

JULIO (Last Name Unknown)(LNU), who is the Houseman 
at the hotel, walked into the area at this time. She told 
JULIO to take the men to security and the men left the Linen 
Room following JULIO. A short while later, JULIO returned 
and stated that he had escorted the men down the steps, to 
the basement area, to the guard located at the time clock 
area. JULIO stated the men had asked him for a white 
waiter’s Jacket so that they could go see Senator KENNEDY.

After talking with JULIO, VENABLES telephoned
HANS KORTHOFF, who is the Night Manager of the hotel, and 
she told him of the incident. KORTHOFF replied that the 
lobby was full of hippies and they were taking over the 
place. ,

VENABLES described the taller man as follows:

Race 
Height 
Age 
Complexion

White
5’5"
19 to 23 years old 
Dark
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Hair 
Clothing

Blacky curly, long sideburns 
Wore sport shirt (type sport 
shirt not recalled), on this 
shirt was a large KENNEDY 
button

VENABLES described the smaller man as follows:

Race 
Height 
Age 
Hair

White
5' to 5'2"
19 to 23 years old
Blacky straight hair combed 
back

Complexion 
Clothing

Dark
Tan wash trousers, white 
short sleeved shirt, wore 
KENNEDY button on shirt over 
left pocket and sticking out 
of left shirt pocket was the 
writing on a piece of paper 
"attorney"

VENABLES was exhibited three photographs of 
SIRHAN SIRHAN and she advised she could not state that he 
was one of the individuals she observed at the hotel on 
June 3j 1968. VENABLES did state that the taller individual 
had hair similar to that of SIRHAN and the length of the 
sideburns on the taller man was about the same length of 
those on SIRHAN. She did not recall the man speaking with 
any accent and, to her knowledge, only JULIO and herself 
observed these men.

She returned to work on June 6, 1968^ after Sene,tor 
KENNEDY had been shot and she again mentioned to KORTHOFF 
the fact that the two men had been in her Linen Room on 
June 3} 1968. KORTHOFF asked her if she had reported this 
to the police but she informed him that she had only reported 
the incident to him.
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1 6/1^1/68

Date ___________ ______________

FLAVIAN© VENEGAS-ROMERO, Waiter, Ambassador 
Hotel, 3-^00 Wilshire Boulevard, Los Angeles, California, 
advised that he was working in the Room Service Department 
at the time Senator ROBERT F. KENNEDY was shot around 
12:15 A.M. on June 5, 19o8j however, he heard no shots or 
observed anything which would be of value in this investi­
gation. He observed the photograph of SIRHAN B- SIRHAN 
and advised this individual was not familiar to him nor 
had he heard SIRHAN's name prior to the time he learned 
SIRHAN was a suspect in the KENNEDY murder.

ROMERO furnished the following information con­
cerning himself:

Date of Birth
Place of Birth

Height
Weight
Social Security No
Residence

Home Telephone

Guadalajara, Jalisco, 
Mexico 
o o 
160

^75 McDonnell Street, Los
Angeles 
None

Pll

PH
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1 6/18/68

Date ____________ ____________
Mrs. ROSE BERNARDINE WALSH, 314 West Avenue 42, Los 

Angeles, California, telephone CA 5-1193, was interviewed at 
the Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
California, where she has been employed as a cashier and food 
checker for the past two years.

Mrs. WALSH advised that her regular shift is from 
6:30 a.m. to 2:30 p.m. and on the evening of June 4, 1968, 
she was working as a cashier in the Cave Bar at the hotel 
and had no knowledge concerning the shooting of Senator 
ROBERT F. KENNEDY until she heard one of the waitresses say 
that KENNEDY had just been shot. She recalled that this was 
at approximately 12:30 a.m. or 12:45 a.m. on June 5, 1968, 
and the bar manager immediately closed the bar. She went 
upstairs to the room service bar located adjacent to the main 
kitchen to turn in her money and check out.

She stated that she was unable to furnish any 
additional information concerning the shooting incident and 
SIRHAN BISHARA SIRHAN was unknown to her. Further, she had 
never observed anyone resembling SIRHAN in or around the 
hotel.

On
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1 Date 6/17/68

RATN WANTHIVANOND, Front Desk, Ambassador Hotel, 
3400 VTilshire Boulevard, Los Angeles, California, advised 
that he is a resident of 840 Carondelet Street, Apartment 16, 
Los Angeles, and has been employed at the Ambassador since 
May 2, 1968. He advised that on the night Senator ROBERT ?. 
KENNEDY was killed, he was on the front desk and only when the 
commotion in the lobby started did he determine that the 
Senator had been shot. He advised that he was not in the area 
of the shootingj therefore, could not comment concerning the 
incidents prior to or after the shooting. He stated that 
he never saw SIRHAN BISHARA SIRHAN around the hotel nor did 
he notice a female wearing a white dress with polka dots.

6/12/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-156
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Date
6/13/68

1

On June 10, 1968, WILLIAM V. WAYNE advised that he 
is employed at the Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, 
Los Angeles, California, as a cook in the coffee shop.

He stated that on June 4, 1968, he had worked from 
4:00 p.m. to 12:00 midnight. He stated that he did not see 
anything of the shooting of Senator ROBERT F. KENNEDY nor had 
he ever seen SIRHAN BISHARA SIRHAN.

PH

PH

in Chicago, Illinoi 
at 4611 West Santa Barbara Avenu^—Los-AMeles,

He was born on
and resides 
California. His Social Security Number is

6/10/6^t Los Angeles, California Los Angeles ^6-156 
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1 6/13/68

Date_________________________

WILLIAM ARNOLD WILLIAMS, Night Manager, Wilshire 
Entrance Parking Lot, Ambassador Hotel, 34-00 Wilshire Boulevard, 
Los Angeles, California, was Interviewed at his place of 
employment and advised that he was on duty from approximately 
4:30 PM, June 4, 1968, until f AM, June 5j 1968. He was in the 
parking lot the entire time and never in the hotel. A 
photograph of SIRHAN B. SIRHAN was displayed to WILLIAMS and 
he stated that he had never seen this individual in or about 
the hotel prior to the shooting of Senator KENNEDY.

The following is a physical description obtained from 
observation and interview:

Race
Sex
Birth Data
Social Security
Residence

White
Male____________
1____________ ' , Benton, Kentucky pn

Wo * 1......... PH
4140 Garden Avenue, Los Angeles, 
California

Telephone No. NO 4-7494
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i. Date 6A7/68

During the early morning hours of June 13, 1968, 
ORANGE WOMERLY, 17^2 Summit, Pasadena, California, advised 
that he was born in Birmingham, Alabama, on September 3j 
193^5 and he is currently employed as a Night Cleaner for 
the Ambassador Hotel, 3^00 Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
California.

WOMERLY stated that he was on duty during the early 
morning hours of June 5; 1968, when Senator ROBERT F. KENNEDY 
was shot at the Ambassador Hotel. He stated that he was not 
in the area of the hotel where the shooting took place and 
he only learned of the shooting through persons milling about 
in the hotel lobby. He stated that he never saw Senator 
KENNEDY before or after the shooting.

WOMERLY was shown three photographs of SIRHAN B, 
SIRHAN and he advised that he had never seen SIRHAN before 
seeing the photographs of SIRHAN in newspapers.

On 6/13/68 at Los Angeles, California Fi1pJJ Los Angeles 56-156
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1 6/14/68
Date_________________________

On June 10, 1968, Miss CLARA WOODARD advised she 
is employed as a Switchboard Operator, Switchboard Telephone 
Room, Ambassador Hotels 3400 Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
and was on duty the evening of June 4, 1968. She advised 
that she had left the hotel before ROBERT F. KENNEDY was 
shot and, consequently, did not witness the shooting and 
had no information concerning SIRHAN BISHARA SIRHAN.

She advised she resides at 4210 South Dalton, 
Los Angeles, and was born at Los Angeles, dh
California. She has Social Security Number PH

A photograph of SIRHAN was exhibited and this individual 
advised she had not seen him before.

6/10/68 at Los Angeles, Californj^1p # Los Angeles 56-156
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1 Date
6/18/68

Mrs. DIANE WYNN, Assistant Sales Manager, Ambassador 
Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, Los Angeles, California, was 
interviewed at her place of employment and advised die was 
present at the hotel from approximately 9:20 a.m. to until 
7:15 p.m. on June 4, 1968.

A photograph of SIRHAN BISHARA SIRHAN was displayed 
to WYNN and she advised that she had never seen this individual 
in or about the hotel.

WYNN is described as follows:

Race
Sex
Born

Marital Status
Husband
Residence

Telephone

White 
Female
August 6, 1928, At Los Angeles, 
California
Married
ARNOLD E. WYNN 
7819 Talbert 
Apartment 1 
Playa Del Rey, California 
823-1378

6/14/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-156
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Date
6/13/68

On June 11, 1968, ERNEST STEVE YANDRICH advised that 
he is employed as a bartender at the Ambassador Hotel, 3400 
Wilshire Boulevard, Los Angeles, California, and was on duty 
during the evening of June 4, 1968, until 2 AM, June 5 5 1968. 
He said that he was tending bar in the Palm Room which is 
located off the main lobby of the hotel and that he was not 
aware of the shooting of Mr. KENNEDY until approximately • 
12:30 AM, June 53 1968, when Mr. SALCEDO, Ambassador Hotel 
Bar Manager entered and said that Mr. KENNEDY had been shot and 
for YANDRICH to close the bar down. He said he never left i;he 
bar but just concerned himself with cleaning up after the bar 
had been closed.

He said that he had never seen SIRHAN BISHARA SIRHAN 
around the hotel,was not acquainted with him and had never heard 
the name before.

YANDRICH furnished the following background information 
concerning himself:

Sex
Race 
Clock No. 
Home Address

Male
Caucasian
2804
1254 El Centro, Hollywood, 
California

Home Telephone 
Social Security 
Date of Birth

No. PH
, Lorain, Ohio p||
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1 6/13/68

SIROUS (NMN) YEGANNHE, Eighth Street Parking Lot 
attendantAmbassador Hotels 3400 Wilshire Boulevardwas 
interviewed at his place of employment and advised that he 
worked from 4 PM, June 43 1968, until 3:30 AMs June 55 1968 
At no time did he leave the parking lot and he was never in 
hotel. YEGANNHE was displayed a photograph of SIRHAN B. 
SIRHAN and stated that he had never seen this individual 
about the hotel parking lot on June 4, 1968.

the

The following physical description was obtained from
observation and interview:

Race
Sex
Birth Data
Height
Weight 
Citizenship
Social Security No.
Immigration and 
Naturalization No. 
Residence

Telephone

White 
Male

Teherans

5b5 Fountain Avenue3
California 
HO 5-9407

Iran PH

PH

Los Angeles,

that at no time following 12:15 AM,YEGANNHE concluded
did he remember two men running through the Eighth Street
parking lot.
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1
Date
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RAMIRO YEPEZ-ARCEO, Dishwasher, Cash-Extra, 
Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, Los Angeles, 
California, advised he resides at 818 South Mariposa 
Street, Apartment 4O5> Los Angeles, and has no home tele­
phone .

ARCEO advised he worked from 4:00 P.M. until 
12:00 midnight on June 4, 1968. He stated he remained in 
the dishwasher’s room the entire night and did not go into 
the area of the Embassy Room or the Embassy Room service 
pantry, where Senator ROBERT F. KENNEDY was shot. ARCEO 
lea.rned that Senator KENNEDY had been shot when another 
employee advised him of the fact, but he was unable to 
furnish any information of value in this investigation, 
even after viewing a photograph of SIRHAN B. SIRHAN. ARCEO 
stated he remained in the dishwasher's room until 1:00 A.M., 
at which time he was released to go home.

ARCEO furnished the following information con­
cerning himself:

Date of Birth
Place of Birth

Height
Weight
Social Security
Residence in U.

No.
S.

San Antonio, Michoacan 
Mexico 
5'7"

2^ years
PH
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1 Date _______ 6/1 2/68________

On June 10, 1968, THEODORE H. YOO advised that he is 
employed as a Bartender at the Ambassador Hotel, 3^00 Wilshire 
Boulevard, Los Angeles, California, and was on duty during the 
evening of June 4, i960, until 2 AM, on June 5^ 1968.

YOO stated that he was tending bar in a temporary 
bar set up in the main lobby of the Ambassador Hotel and was 
not aware of the shooting of Mr. KENNEDY until Mr. SALCEDO, 
Ambassador Hotel Bar Manager, arrived at his temporary bar at 
approximately 12:30 AM, June % 1968, and told him to close 
down his bar as Mr. KENNEDY had been shot.

YOO stated that he had never seen SIRHAN BISHARA 
SIRHAN around the hotel, didnot know him, and had never heard 
this name before.

YOO furnished the following background information 
concerning himself:

Sex Male
Race Oriental
Home Address 2756 West Ninth Street, Los

Angeles, California
Clock No. 2809
Home Telephone No . ^R^-^il-------
Social Security No. ____________ _______
Birth Data Seoul, Korea

PH
PH
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On June 10, 1968, NIWA YOSHIO, a cook at the Ambassador 
Hotel, 3400 Wilshire Boulevard, Los Angeles, California, was 
interviewed at the hotel at which time he furnished the following
signed statement:

"June 10, 1968 
Ambassador Hotel, 
Los Angeles, California

"I, Niwa Yoshio, hereby furnish the following 
voluntary statement to Frank E. Chovanec who has 
identified himself to me as a special agent of the 
F.B.I.

"I have been advised that I could be required 
to appear before a court of law.

"I was born on May 18, 1946 in Japan and arrived 
in the United States approximately five years ago. 
I reside at 2877 Edgehill Drive, Los Angeles, Calif­
ornia and have been employed as a cook at the 
Ambassador Hotel since January, 1968. On June 4, 
1968, I was working from 5 PM to 1 AM on June 5j 
1968 in the 'coldmeat1 department in the kitchen. 
I don't remember exactly at what time but it was 
shortly after 12 midnight when I heard a noise which 
sounded like a 'snap' of a party streamer. There 
were about five 'pops' or 'snaps' which did not sound 
like a gun.

"I ran from the kitchen, my station, to the 
Embassy service pantry. I saw a lot of people screaming 
and crying. I saw people holding a man who had a gun 
in his hand. I ran over to them and tried to reach 
over the steamer counter to grap his arm but someone

6/10/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-156
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"else held on to him and pulled him away further down 
along the service pantry and onto another steamer 
counter. Just before this they took the gun away 
from him. After this I held his arm for a short 
time but don’t remember how long. Someone said to 
get a rope. So someone else took his arm while I 
went for a rope. I ran to the room service but 
didn't get a rope and came back to hold the man's 
arm again. I held his arm until the police arrived.

"While I did not see the shooting occur when I 
ran into the service pantry I heard someone say 
'they shot him' and all I could think of was Senator 
Kennedy. I did not know the size of the gun but it 
was small and dark.

"The man I was holding was about 5 feet 3 or 4 
inches and 'skinny'. He had wavey hair but I can't 
remember the color only that it was long. He had 
small eyes^ thin lips and dark complexion. He wore 
a shite shirty no tie^ and light blue jacket.

"I will never forget his face even through I 
have never seen him before. I do not know if he was 
with anyone else at the hotel.

"During the time I held him I did not hear him 
say anything.

"I have read the above statement consisting of 
this and two other pages and I have initialed each 
page and it is true and correct to the best of my 
knowledge.

"/S/ Yoshio Niwa 
June 10. 68

"Witnesses:
/s/ Frank E. Chovanec, Special Agent F.B.I.
/s/ Charles J. Nagle., Jr. Special Agents F.B.I."
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JOHN EDWIN ZAJIC, Waiter, Coconut Grove, Ambassador 
Hotel, residence 4132 Hood Avenue, Burbank, residence phone 
845.-4433 advised that he was off on the evening of June 4, 1968.

ZAJIC was thereafter displayed a photograph of 
subject SIRHAN BISHARA SIRHAN after which he advised that he 
had never seen this individual in his life.
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1 Date WL

FRANK ZARATE, Waiter, Coc^iut Grove, Ambassador
Hotel, residence address 11222 Maid Stone Street, Norwalk, 
residence phone 863-5706, advised that he was off on the 
evening of June 4, 1968. '

ZARATE was thereafter displayed a photograph of subject 
SIRHAN BISHARA SIRHAN after which he advised that he had never 
seen this individual in his life.
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1 6/14/68
Date_________________________

ANGEL ZAVALA, Porter, Ambassador Hotel, 3^-00 
Wilshire Boulevard, Los Angeles, California, advised that he 
resides at 1744 New England Street, Los Angeles. ,;0n the 
night Senator'ROBERT F. KENNEDY was shot, he was employed in 
the coffee shop and at no time was in the area of the shoe ting. 
He learned of the shooting when people started running 
about looking for medical assistance. He did not go to 
the area of the shooting due to the large crowds. He 
stated that he has never seen SIRHAN BISHARA SIRHAN around 
the hotel and is sure this man was never an employee.

6/12/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-156
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1

On June 11, 1968, ALOIAS E. ZEHNDER, advised tha^ he 
is employed at the Ambassador Hotel, 3^00 Wilshire Boulevard, 
Los Angeles, California, as a pastry cook.

He stated that on the night of June 4, 1968, he 
worked from 3:30 p.m. until 11:30 p.m. and thereafter left the 
hotel. He stated that he did not know anything of the shooting 
of Senator ROBERT F. KENNEDY and had never seen SIRHAN BISHARA 
SIRHAN.

He was born May 25, 1902, in Switzerland and resides 
at 624 Bixel Street, Los Angeles, California.

6/11/68 Los Angeles, California Los Angeles 56-156
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1 Date ____ 6/13/68_________

On June 10, 1968, MIGUEL (NMN) ZENDEJAS advised that 
he is employed as a bartender at the Ambassador Hotel, 34-00 
Wilshire Boulevard, Los Angeles, California, and was on duty 
during the evening of June 4-, 1968, until 2 AM, on June 53 1968.

ZENDEJAS said that he was tending bar in the "Cave" 
which is a bar on the first floor of the hotel and not located 
in the area where Mr. KENNEDY was shot.

ZENDEJAS stated that he was not aware of the shooting 
until Mr. SALCEDO, Ambassador Hotel Bar Manager, came into the 
"Cave" at approximately 12:4-0 AM, June 5> 1968, and advised him 
to close down the bar as Mr. KENNEDY had been shot.

ZENDEJAS said that he had never seen SIRHAN BISHAJA SIRHAN 
around the hotel, was not acquainted with him, and had nevei1 
heard this name.

ZENDEJAS furnished the following background information 
concerning himself:

Sex Male
Race Caucasian
Clock No. 2805
Home Address 5034 Hubbard St.,Los Angeles,

California
Home Telephone No. AN 4-1715__
Social Security No. J____________ I ^1
Date of Birth Mexico City, Mexico PH
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RUBIN ZUAZUAj Bus Boy, Cocdiut Grove, Ambassador 
Hotel, residence i860 South Beverly Glen Boulevard, Los 
Angeles, no residence phone, advised that he was off on the 
evening of June 4, i960.

ZUAZUA was thereafter displayed a photograph of 
subject SIRHAN BISHARA SIRHAN after which he advised that he 
had never seen this individual in his life.
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